

## BEISTELLTISCHE side tables

### K 445 Twin

Das Programm TWIN ist ein elegantes Duo und der universelle Beistelltisch vor und neben dem Sofa. Die Vielfalt der Tischplatten reicht von der gesamten Keramik Standard Kollektion über lackierten oder Digital bedruckten Gläser bis hin zu Massivholz in Eiche Vintage. Das Gestell ist in Schwarz, Weiß oder Bronze erhältlich.

The TWIN programme is an elegant duo and the universal occasional table in front of the sofa and next to it. The variety of tabletops ranges from the entire ceramic standard collection to lacquered or digitally printed glass as well as solid wood oak vintage. The frame is available in black, white, or bronze.



<b>Oberplatte top</b>						<b>Gestell frame</b>			
	Optiwhiteglas Nano lackiert optiwhite nano glass lacquered	Optiwhite Digitaldruck optiwhite digital printing	Optiwhite Nano Digitaldruck optiwhite nano digital printing	Keramik ceramics	Massivholz Eiche Vintage solid wood oak vintage		Edelstahl Schwarz, Weiß o. Bronze gepulvert stainless steel powdered black, white or bronze		

Individual Lackierung des Gestells nach RAL / Sikkens / NCS Farben gegen Aufpreis erhältlich.  
Individual colours of the frame according to RAL / Sikkens / NCS colour chart are available with a surcharge.

